

ORDER OF REFERENCE

Extract from the Votes and Proceedings of the House of Commons of Friday, May 24, 1991:

Mr. Tremblay (Québec-Est) for Mr. Cooper, from the Standing Committee on House Management, presented the Second Report of the Committee, which is as follows:

Your Committee recommends that the Standing and Legislative Committees of this House be composed of the Members listed below:

EXTERNAL AFFAIRS AND INTERNATIONAL TRADE

Lloyd Axworthy
David Barrett
Gabrielle Bertrand
John Bosley
Howard E. Crosby
Jesse Flis
Benno Friesen
Jean-Guy Guilbault
André Harvey
Roy MacLaren
John Reimer
Svend Robinson
Christine Stewart
Walter Van De Walle—(14)

By unanimous consent, it was ordered,—That the Second Report of the Standing Committee on House Management, presented earlier this day, be concurred in.

ATTEST**ROBERT MARLEAU***The Clerk of the House of Commons***ORDRE DE RENVOI**

Extrait des procès-verbaux de la Chambre des communes du vendredi 24 mai 1991:

M. Tremblay (Québec-Est), au nom de M. Cooper, du Comité permanent de la gestion de la Chambre, présente le deuxième rapport de ce Comité dont en voici le texte :

Votre Comité recommande que les comités permanents et législatifs de la Chambre soient composés des députés dont les noms figurent ci-après :

AFFAIRES ÉTRANGÈRES ET DU COMMERCE EXTÉRIEUR

Lloyd Axworthy
David Barrett
Gabrielle Bertrand
John Bosley
Howard E. Crosby
Jesse Flis
Benno Friesen
Jean-Guy Guilbault
André Harvey
Roy MacLaren
John Reimer
Svend Robinson
Christine Stewart
Walter Van De Walle—(14)

Du consentement unanime, il est ordonné,—Que le deuxième rapport du Comité permanent de la gestion de la Chambre, présenté à la Chambre plus tôt aujourd'hui, soit agréé.

ATTESTÉ*Le Greffier de la Chambre des communes***ROBERT MARLEAU**